

「立體砌圖」及「精靈球收納盒」換購日期：由 2024 年 5 月 22 日早上 7 時起至 7 月 2 日止。購物每滿\$25#即可加\$2 隨機換購「立體砌圖」1 件。「立體砌圖」包裝內有立體砌圖 1 件，說明書及印花 1 張。「立體砌圖」均預先包裝並隨機換購，顧客不能選擇款式。每次交易最多只可換購「立體砌圖」3 件。「精靈球收納盒」內不包括「立體砌圖」。「訓練家背囊」預訂日期：由 2024 年 5 月 22 日早上 7 時起至 7 月 2 日止，名額共 50,008 個，數量有限，換完即止。儲齊 25 張印花可免費預訂「訓練家背囊」1 個，顧客可揀選喜愛款式。取貨日期由 2024 年 6 月 5 日起，確實取貨日期以收據上的日期為準，逾期作廢。顧客必需憑收據上的取貨二維碼於進行預購的同一間 7-Eleven 店舖取貨。貨品數量有限，換完即止。圖片只供參考。每單交易只限預購 1 件，換購產品時，7-Eleven 會即時收回貼有指定印花數目之收集卡。如超過指定數目，印花恕不發還。印花如有損壞，塗污及偽造，均當作廢論。如顧客退貨需一併退回印花，只接受完整印花收集卡之正本或影印本，其他版本恕不接受。換購價相關金額不能獲取印花及 yuu 獎賞計劃之積分及不適用於以恒生 enJoy 卡付款之 95 折。詳情可登入本公司網頁查詢。價格於香港店舖以港幣為單位，而於澳門店舖則以澳門幣為單位。此推廣不適用於迪欣湖、迪士尼行政大樓及香港迪士尼樂園食物亭分店。如有爭議，7-Eleven 保留最終之決定權。

#消費金額不包括購買「7 仔預購」產品、yuu 預訂產品、香煙、奶粉(任何型號)、尿片、網上遊戲卡、印花換購活動換購品、現金券、禮券、流動電話儲值卡/電話卡/增值券、八達通卡/產品、澳門通卡/產品、禮品卡、預付卡、各款入場券/車票/郵票、塑膠購物袋收費、垃圾收費指定袋及指定標籤或其他服務項目。顧客查詢專線：2299 1110 (服務時間為星期一至五 0900-1730，星期六、日及公眾假期休息)或登入本公司網頁 [www.7-eleven.com.hk](http://www.7-eleven.com.hk) 以電郵查詢。本條款及細則之英、中文版本如有任何差別，一概以英文版本為準。

‘3D Builder’ & ‘Poké Ball Storage Box’ redemption period: 22 May 2024 (7am) to 2 July 2024. Spend \$25# and add \$2 to randomly redeem a ‘3D Builder’. Each pack includes a ‘3D builder’, an instruction sheet and a stamp. ‘3D Builders’ are pre-packed and are redeemed randomly; customers cannot select the design. Customers can redeem a maximum of 3 ‘3D Builders’ per transaction. ‘Poké Ball Storage Box’ does not include ‘3D Builder’.

‘Backpack’ pre-order period: 22 May 2024 (7am) to 2 July 2024, quota is 50,008 pieces, available while stocks last. Collect 25 stamps to redeem a ‘Backpack’; customers may select their favourite design. Pick-up period: from 5 June 2024., Please refer to the pick-up date shown on the receipt as redemption will be void after this date. Pre-ordered products must be collected at the same 7-Eleven store where the pre-order was confirmed by presenting the redemption QR code on the receipt. Each customer is eligible to pre-order

one item per transaction. Pre-ordered products are available while stocks last. Photos are for reference only. Stamps are counted on a per-transaction basis, and 7-Eleven will retain the stamp cards immediately upon redemption of products. If the number of stamps exceeds the required amount, such extra stamps will not be returned. Damaged, smudged and/ or counterfeit stamps will be treated as void and not be accepted. Stamps must be returned together with any product refunds or returns. Only intact, original, or photocopied stamp cards are accepted. All other versions are invalid. The redemption dollar amount cannot earn stamps, yuu Points, or qualify for the Hang Seng enJoy Card 5% discount. Please visit our company's website for more details. Transactions at Inspiration Lake Recreation Centre, Team Disney Building, and food kiosks inside Hong Kong Disney Resort are excluded. All prices listed are in Hong Kong dollars at Hong Kong stores and Macanese Patacas at Macau stores. 7-Eleven reserves the right of final decision in case of any disputes.

#Excluding the purchase of '7-Eleven pre-order' products, yuu pre-order products, cigarettes, milk powder (any type), diapers, online game products, stamp redemption items, cash vouchers, gift vouchers, mobile prepaid SIM/ mobile SIM cards/ value added coupons, Octopus cards/ products, Macau Pass cards/products, gift cards, prepaid cards, various tickets/stamps, plastic shopping bag charges, Municipal Solid Waste Charging designated bags and labels or any other services. Customer Hotline: 2299 1110 (Customer Service hours: 0900-1730 Mondays to Fridays. Closed on Saturdays, Sundays, and public holidays ) or by emailing our company's email address found at [www.7-eleven.com.hk](http://www.7-eleven.com.hk)). In the event of any discrepancy between the Chinese and English versions, the English version shall prevail.